
 
                          Stiftet 1943    konto nr. 1020 26 59239   dnt.ostfold@travsport.no 

Referat fra styremøte 7/2020         
Tid: Tirsdag 30.juni 2020 kl. 19–21.30 

Sted: Gjesterommet, Momarken 

Tilstede: Tor Aandstad, Lars Martin Antonsen, Camilla Bergsta, Jens Kristian Brenne, Bjørn Vidar Garseg, Martin Pettersen og 

Elin Kristin Nilsen. 

Fra Undomsutvalget møtte leder Emma Volden og ponniklubben Tove Engmann. 

Dagsorden  

1. Godkjenning referat 18.05.2020 
2. Referatsaker 
3. Rekruttering 

ØT-ponniutvalget 
 Ponnitrav 
 Ponniklubb 
ØT-Ungdomsutvalget 

4. Evaluering GF Momarken Selskapene 
5. Generalforsamling DNT 29/8 
 
Eventuelt. 

 

SAK 1 - 30.06.2020 Referat fra styremøte 6/20      

   
Referat fra ØT-styremøte tirsdag 18.05 2020– ble godkjent og signert. 

Sak 2 – 30.06.2020 – Referatsaker 

 
a) Tor referte fra landsrådsmøte 5/6  

 
b)  Travgalla 06.02.2021 
Det er sendt ut forespørsel til følgende om å være med i festkomiteen: 

1. Festkomitè   
Jan Fredrik Møller har takket nei 
KFS har takket nei 
OØ har ikke svart 
HKS har ikke svart 

HKS og OØ har ikke svart på henvendelsen, sender på nytt til disse to, øvrige har takket nei. 
 

2.  Hotellet holder av Gandolf salen den 6/2 2021 
 
Hotellet har satt av dato, og tar kontakt med oss om andre ønsker å booke Gandolf salen denne dag. 
 
Vedtak:  ØT styremedlemmer organiserer festen/festkomite. 
 
 
 

c) Regnskapet ble gjennomgått. (pr. 29.06.2020)  
 

 
 
 



 
d) DNT-Banebidrag 2020  

 
Forbundets sekretær og Anleggkontakten har fått i oppgave av DNTs DU-utvalg å gjennomgå treningsanlegg/løyper i 

Østfold snarest, for å se på aktiviteten siden forrige befaring, som vi hadde i 2017.  

Arbeidsmøtet ble avholdt på forbundskontoret mandag 22.06. 

Det er sendt inn svar til DU-utvalget som avholder møte den 30/6. og vi har sendt inn følgende forslag. 

Østfolds nye anleggskontakt Jens Kristian Brenne og jeg har i dag tatt en gjennomgang av treningsanleggene i Østfold 

som fikk Banebidrag 2019. 

Vi kan bekrefte at aktiviteten på anleggene er som før, og at de fleste har hatt mer aktivitet i disse koronatider. 

Nytt anlegg 2019 – Holtengaløypa bør få DNT-Banebidrag fra 2020 

Vedlagte liste må endres med at: 

1. Halden og Omegns - Mjølnerødstrekka utgår. 
2. Sarpsborg og Omegns – Holtengaløypa som er ny kommer inn på listen. 

 

Vi ber derfor om at DNTs banebidag 2020 til Østfold, blir det samme som 2019 – kr. 160.000,- 

Vi planlegger en befaring av samtlige anlegg høsten 2020.  

Dere får da en signert egenmelding fra hvert enkelt anlegg som benyttes fra 2021. 

Deres positive svar imøtesees. 

Vedtak:   godkjent 

 

  

 
e) Svar på innsendt forslag til DNT 

 
Det vises til innsendt e-post av 10. mars. Jeg beklager at dere ikke har fått svar før nå, men nedstengningen av 

samfunnet den 12. mars, arbeidet med å få gjenåpnet virksomheten med totalisatorkjøringene og oppfølgingen av 

nasjonale bestemmelser om smittevern har gjort at e-posten ble liggende. 

Jeg besvarer imidlertid denne nå. 

Innkommet forslag nr. 1:             Forslaget gikk ut på å avvikle forbundssekretærordningen over hele landet. 

Generalforsamlingen i ØT vedtok å sende saken til DNT med anmodning om å vurdere spørsmålet som en helhet 

med organisasjonsbesparelser. 

Svar:                                                   DNT har mottatt forslaget og vil til enhver tid vurdere forbundenes 

arbeidsoppgaver og søke den optimale organiseringen av disse, både funksjonelt og økonomisk. Innspillet tas med 

i denne vurderingen. 

Innkommet forslag nr. 2:             Forslaget er oversendt Norsk Rikstoto for vurdering. 

Med vennlig hilsen 

Svein Morten Buer 

Generalsekretær|Det Norske Travselskap 

Refstadveien 27 | Postboks 194 Økern | N-0510 Oslo 

Mobil: 900 35 395 | Sentralbord: 22 95 60 00 



Fra: DNT Østfold <dnt.ostfold@travsport.no>  

Sendt: 10. mars 2020 08:30 

Til: Svein Morten Buer <Svein.morten.buer@travsport.no> 

Emne: Brev ØT 

Hei, 

Det ble på ØTs generalforsamling behandlet 4 innkomne forslag, 2 av disse ble vedtatt å sende til DNT. 

Vedlegg: Referat fra generalforsamlingen og ber om svar fra DNT på sak 8 innkomne forslag: 

Nr.1 Avvikling av forbundssekretær stillingen 

Nr.4 Mulighet for opprettelse av grasrotmidler som NT 

Med vennlig hilsen 

Østfold Travforbund   Elin Kristin Nilsen   Forbundssekretær 

Styret gikk igjennom svar fra Buer og er nå informert om sakens gang. 

 

Sak 3 – 30.06.2020 – Rekruttering 
ØT-Ungdomsutvalgets leder Emma Volden orienterte om hva som ønskes gjennomført i 2020 

Planer for 2020 
 

• Åpent møte der Tema er Hestevelferd er under planlegging. 
o Quality Sarpsborg er stedet som er sentralt for et slikt møte, og forespørsler om pris er sendt. 
o Dato vil bli satt utover høsten. 

• Stallmannsløp 2020 
o Løpsdagene der ØT stallmannsløp blir arrangert vil ungdomsgruppa bidra med å være tilstede og 

overrekke premier, som vi begynte med i 2019. 
 
 
 
ØT-ponniutvalgets leder informert om ponnitravaktiviteter og ponniklubbens leder om aktiviteter for alle. 
    
 

• Ponnitrav 
- BVG orientert om at det blir en hel ponnidag på Momarken førstkommende lørdag 4.juni. 45 ponnier 

er påmeldt. 1.løp starter kl.11.  Pga Korona epidemien blir arrangementet uten publikum. 
- Høsten planlegges det lisenskurs. 
- Det blir ponnitrening fra august 

 
 

• Ponniklubb 
- TE orienterte om at det ville jobbes for lokale arrangementer i distriktene. Det ser ut til at SOT vil 

arrangere ponniklubbkveld i sommer. 
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Sak.4 – 30.06.2020 – generalforsamling Momarken selskapene 
 
 
ØT pratet rundt Momarkens GF 
 
 
Styresammensetning for beretningsåret 2020: 
Bjørn Ingar Strøm (leder), Erik Unaas, Ingar Skiaker, Sven Olav Weberg, Fredrik Solberg 
 

 

Sak 5 – 30.06.2020 – Generalforsamling DNT 

Generalforsamlingen avholdes 29.august 

-Forberedelse GF DNT – Lagledermøte 17/8 eller 24/8  

 

 

Eventuelt – 30.06.2020 

- DNT sertifisert avlsstall ønsker og inkluderer forbundene.   En person pr forbund blir en 

referansegruppe. 

Vedtak:  ØT styret valgte enstemmig Tor Aandstad 

 

- Tidligere debatt rundt løpsutskrivning på lagledermøte der SBT la frem et brev til DNT, der 

forsamlingen støttet opp om at SBT sender inn forslaget til DNT.  Så ble gjort men SBT har ikke 

mottatt svar, og ønsker derfor at fellesskapet ØT, følger opp saken. 

Vedtak:  ØT følger opp saken mot DNT – purring på svaret sendes DNT 

 

- Valg av styrefunksjon, det har muntlig innkommet et spørsmål om at leder i styrer bør velges for ett 

år om gangen, og ikke 2 år slik som nå.  
Vedtak:  Drøftes på lagledermøte for så å sende inn forslag til DNTs generalforsamling neste år. 

 

30.06.2020 

Elin Kristin Nilsen 

Referent 

 


